
Van: Lammers, R (Ruud) <r.lammers@papendrecht.nl>  

Verzonden: woensdag 27 september 2023 20:08 

Aan: griffie <griffie@sliedrecht.nl>; Griffie <Griffie@H-I-Ambacht.nl>; GHVG_griffie 

<griffie@hardinxveld-giessendam.nl>; griffier <griffier@alblasserdam.nl>; 

info@griffie.rotterdam.nl; Johan van Straalen <J.v.Straalen@ridderkerk.nl>; 

griffie@jouwgemeente.nl 

Onderwerp: Raad Papendrecht positief over onderzoek Lightrail (videofragment) 

Beste leden van de gemeenteraden van Sliedrecht, Hendrik-Ido-Ambacht, Hardinxveld-

Giessendam, Alblasserdam, Molenlanden, Rotterdam en Ridderkerk, 

Wij hebben dit in onze gemeente aangezwengeld samen met PvdA en D66, maar hebben 

steun ondervonden in de gehele gemeenteraad. Papendrecht heeft deze maand gesproken 

over de wenselijkheid van de komst van een Lightrail verbinding naar Rotterdam en de 

gemeenteraad was in meerderheid positief over dit plan. Er zou een onderzoek gedaan 

moeten worden. Bekijk even dit videofragment: 

→ https://www.onafhankelijkpapendrecht.nl/2023/09/27/raad-positief-over-onderzoek-

lightrail-videofragment/ 

Wij zouden het op prijs stellen als jullie in je eigen gemeenten de Lightrail op de agenda gaan 

zetten. Want als er draagvlak is in de gemeenteraden kunnen we serieus hogerop om te 

kijken of we samen een plan kunnen gaan maken. Doorschakelen naar de regio’s, de 

provincie en de ministeries. Het nationaal groeifonds heeft de financiële middelen voor dit 

project. Er moet een goed plan komen en een goede lobby. 

Voor nu het verzoek aan de griffiers om dit bericht door te sturen aan de leden van de 

gemeenteraden. Alvast hartelijk dank! 

Wij hopen dat jullie ook hiermee aan de slag willen gaan!  

Met vriendelijke groeten, 

Ruud Lammers 

Fractievoorzitter van Onafhankelijk Papendrecht 
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